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Gyors vetés — nagyobb termés 
trta: Pozsgai Elemér, a Délalföldi Mezőgazdasági Kísérleti Intézet munkatársa 

(Folytatás a 3. oldalról.) 

lomért és a DISZ-ért. Sok 
példás ifjúsági munkás van 
közöttük. Ilyen a Kövegyi 
Általános Iskola igazgatója, 
Kovács Mihály makói iskola-
igazgató. Sokat lehetne azon-
ban közülük még felsorolni. 
Hiányosság viszont, hogy a 
párt nem foglalkozik eléggé 
velük és nem érdeklődik 
kellőképpen a munkájuk 
iránt. A pedagógusok ifjúsági 
nevelőmunkája ma még leg-
inkább csak a tanácsok okta-

tási osztályára és a DISZ-re 
van bízva. 

— Az Ifjúság közötti 
munka megjavítása érde-
kében fontos feladat, hogy 
következetesebben foglal-
kozzunk a Központi Veze-
tőségi határozat egészének 
megvalósításával. 

A megyei párt-végrehajtóbi-
zottságnak és pártbizottsága-
inknak meg kell gyorsítaniok 
a munkát és konkrét ellen-
őrzéssel, valamint a feladatok 
végrehajtásának megszerve-

zésével ls segíteniök kell a 
DISZ-t. Az eredmények mel-
lett meglévő elmaradást még 
ez évben meg kell szüntetni. 

Sokkal jobb és több mun-
kát kell a DISZ-tői is 
megkövetelni. 

Erre a több és jobb mun-
kára minden adottsága meg-
van. Az eddigi eredmények 
és tapasztalatok, amelyeket 
a határozat végrehajtásával 
szereztünk, erre megadják a 
biztos alapot — fejezte be a 
beszámolót Lövő elvtárs. 

A NYÁRI SZOKATLANUL 
HŰVÖS és csapadékos idő-
járás két-három héttel kés-
lelteti a kukorica és a fű-
szerpaprika érését. Több időt 
vesz igénybe a jó termés be-
takarítása is. De nem vesz-
tegethetjük az időt a jó ter-
més ünneplésére, mert őszi 
búza vetéseink legnagyobb 
része e növények után kerül. 

A késedelem a jövő évi 
búzatermést csökkenti 

és teszi bizonytalanná. Az 
összes lehetőség kihasználá-
sával azon kell dolgoznunk 
tehát, hogy az őszi búzát 
mielőbb jól előkészített mag-
ágyba, jó vetéssel még eb-
ben a hónapban a földbe te-
gyük. 

Hogy ezt elérjük, első fel-
adatunk a betakarítás meg-
gyorsítása. Minden erővel 
azokat a kukoricatáblákat 
törjük, amelyek után őszi bú-
za kerül. A törést haladék 
nélkül kövesse a szár letaka-
rítása. Ez az Időnyereség 
nemcsak a jobb őszi vetés 
lehetőségeit fokozza, hanem 
így jobb takarmányértékű 
leveles, lédús kukoricaszárat 
kapunk. Ez silózásra is alkal-
masabb, mint a lekopaszo-
dott, kiszáradt kukoricaszár. 
De nem elegendő a szárvá-
gós azonnali elvégzése, gon-
dot kell fordítanunk arra is, 
hogy az. helyesen történjen. 

A szárat a föld felszínénél 
kell elvágni! 

Igy egyben gátoljuk az erő-
sen elterjedt kukoricamoly 
szaporodását, de fokozzuk a 
jó talajelőkészítés lehetősé-
gét is, a sok szármaradvány 
ugyanis lazává teszi a talajt. 
Jó búzatermést csak akkor 
várhatunk, ha sok búzanö-
vényt tudunk felnevelni, 
amelyek sok főkalászt ne-
velnek. A bokrosodás jelen-
tősége korántsem akkora a 
búzatermés kialakításában, 
amint azt régebben hitték. 
Hogy tehát sok kalász le-
gyen aratáskor, ahhoz el kell' 
érnünk, hogy sok búzanövény 
fejlődhessen, 1 négyzetméte-
ren 400 tő, vagy annál több. 
Ezt a növényszámot nem ér-
hetjük el. ha nem tesszük le-
hetővé az egyenletes, teljes 
és gyors kelést. Ehhez a jó 
csávázott vetőmagon kívül 
elengedhetetlen az idejében 
jó magágvba végzett vetés. 

AZ IDÖ SÜRGET. Októ-
ber közepén túl más évben 
már az utolsó búzatáblák ve-
tésénél tartottunk, az idén 
viszont alig tudtuk elkezdeni 
a kapásak utáni búza veté-
sét. 

A letakarítás után a jó 
magágy előkészítése a fő 
feladatunk. 

A jó vetőágy eléréséhez kellő 
műveléssel biztosítjuk a le-
hetőséget a talaj beérésére. 
A beéréshez viszont idő 
szükséges. Most azonban 
nincs várakozásra idő. Olyan 
talajművelési módszert kell 
alkalmaznunk, amely elvég-
zése után rögtön megfelelő 
magágy áll rendelkezésünk-
re. Ez nem probléma a ho-
moktalajokon. de próbára te-
szi a kötött talajon dolgozó 
gazdát. 

Leggyorsabban szántás nél-
kül. tárcsázással készíthe-
tünk magágyat a búzának. 

A tárcsa ugyanis tovább la-
zítja az általában különben is 
porhanyós, legfelső réteget. 
A nem túl kötött talalainkon 
az utóbbi esők hatására kéí-
háromszori, lehetőleg hosz-
szába-keresztbe végzett tár-
csázással olyan magágyat 
készíthetünk, amelybe azon-
nal vethetünk, de vessünk ls 
azonnal! 

KÍSÉRLETEK IGAZOL-
JAK. hogy minél kevesebb 
idő áll rendelkezésünkre, a 
talajelőkészítés és a vetés kö-
zött. annál inkább tartózkod-
nunk kell a talaj mélyszán-
tásótól. A korai kukoricák 
után, amikor elegendő idő 
áll a szántás és a vetés kö-
zött arra, hogy a talaj ter-
mészetes úton beérjen, 20 
rm mélyszántással kapjuk a 
leeiobb termést. Tárcsával 
előkészítve a termés csök-
ken. 

Késői kukoricák után 
azonban, amikor már nincs 
idő arra, hogy a talaj a 
szántás után vetésig ter-
mészetes úton beérjen, a 

tárcsával előkészített tala-
jon kaptuk a legnagyobb 
termést. 

A szántott terület keveseb-
bet ad. A szántás után 
ugyanis rögös, üreges maradt 
a föld, amelyben csak egyen-
lőtlenül és hiányoséin kel a 
mag. Tárcsával előkészített 
talajon ellenben egyenletes, 
gyors kelés volt megfigyel-
hető. Több kikelt növény 
következtében sűrűbb lett a 
növényállomány és — iga-
zolta ez az alföldi gazda 
ama megállapítását, hogy a 
sűrű búza és a ritka kuko-
rica nem csalja meg a gaz-
dát —, nagyobb termést is 
hozott. 

Az idén a késői kapások 
után fokozottabb mértékben 
indokolt tárcsával előkészí-
teni a talajt őszi búza alá, 
mint bármikor. De van egy 
akadálya a tárcsával végzett 
talajművelésnek. A nagyon 
elgyomosodott kukorica után 
a tárcsa sokszor nem képes 
megbirkózni a gazzal. Az 
idén a sok nyári eső követ-
keztében is gyakori az erő-
sen g.vomos kukoricatábla. 
Bór a hosszába-keresztbe 
végzett tárcsázás a megszá-
radt gyomokat összetöri, a 
zöld és így még szlvósszárú 
növényeket nem képes meg-
semmisíteni. Ilyen esetben 
kénytelenek vagyunk mégis 
az ekéhez folyamodni. Az el-
hanyagolt kukoricás még a 
letakarítás utón is megbosz-
szulja magát. Nemcsak a 
kukorica termése csökken, 
de megnehezíti a búza talaj-
előkészítését is. Ilyen esetben 
helyes, ha előbb megtárcsáz-

Ha körsétát teszünk a me-
gyében, azt tapasztaljuk, 
hogy igen sok helyen gondat-
lanság, nemtörődömség, és az 
ország kenyere iránt tanúsí-
tott felelőtlenség miatt halad 
lassan a munka. 

ADMINISZTRÁL 
A CSENGELEI 
AGRONÓMUS 

A kenyérgabona vetés meg-
kezdésekor megdicsértük 
Csengele tanácselnökét, hi-
szen ebben a községben kez-
dődött legjobb ütemben a 
rozsvetés. Ezúttal azonban 
bírálat illeti a tanácselnököt 
amiatt, hogy a községi agro-
nómussal járlatot irat. ahe-
lyett, hogy a mezőgazdász a 
földeket járná. tanácsokat, 
útbaigazításokat adna a dol-
gozó paraffitságnak. A csen-
gelei tanácselnöknek is meg 
kell értenie, hogy a mező-
gazdászoknak most nem az 
irodákban, hanem a földeken 
a helyük. 

RÖSZKE A HATUL-
KULLOGÖK KÖZÖTT 

Röszkén arra hivatkoznak, 
hogy azért nem halad a ke-
nyérgabona vetése, mert a 
fűszerpaprika helyére akar-
nak vetni. Az ellenőrzéskor 
azonban kiderült hogy pél-
dául október 10-én 900 ka-
tasztrális holdról letörték a 
kukoricát, s ugyanakkor csak 
60 holdról hordták le a szá-
rat. Ebben a községben a 
fogatzárlatot is csak vonakod-
va rendelték el. ráadásul 

I zuk a kukoricatarlót, hogy a 
gyomokat feldarabolja, le* 

I döntse, utána olyan mélyen 
sz-ántunk, hogy az eke a nö-
vénymaradványokat még ké-r 
pes legyen lefordítani. 

A szántást tehát a lehető 
legcsekélyebben végezzük, 
mert a sekély, porhanyós 
réteget hamarabb tudjuk 
vetésre alkalmas állapotba 
hozni. 

A FŰSZERPAPRIKA SZE-
DÉSE javában folyik. Eze-
ken a területeken is gyorsí-
tani kell a betakarítás üte-
mét, hogy itt is mielőbb sor 
kerülhessen a búzavetésre. 
A fűszerpaprika-területeket 
az őszi búza elhelyezésénél 
nem hagyhatjuk figyelmen, 
kívül, mert a paprika köztu-
domásúan az egyik legjobb 
előveteménye a búzának. 
Olyan búzaterméseket bizto-
sít, amelyeket csak a legjobb 
elővetemények után érünk 
el, mint például borsó vagy 
füveshere után. 

Paprikatáblán is igen jó 
vetőágyat tudunk készíteni 
többszöri tárcsázással. , 

Az, hogy itt-ott fennmarad a 
paprika szára, ne ijesszen el 
senkit. Ha a porhanyós mag-
ágyat biztosítottuk, biza-
kodva nézhetünk az aratás 
elé. A fennmaradt paprika-
szárakat a tél fagya, az eső 
tavaszra teljesen megsemmi-
síti. 

Az idő sürget, nincs vesz-
tegetni való Idő. A leggyor-
sabb módszerek alkalmazá-
sával biztosítsuk az őszi bú-
za idejében végzett vetésé-
nek síkerét, a jó búzatermés 
legfőbb zálogát 

nemcsak a vetéssel törődnek 
keveset a tanács vezetői, ha-
nem a silózóssal is. Nem tud-
iák. hogyan is állanak az 
egyéni parasztok a kötelező 
silózási terv teljesítésével. 

A MEGYE UTOLSÓ I 
GÉPÁLLOMÁSAI 

A Sándorfalvi Gépállomás^ 
ról. amelynek Németh József 
elvtárs az Igazgatója, mór 
több alkalommal sok jó hírt 
közöltünk. Ezúttal azonban a 
megye közvéleményének tu-
domására kell hoznunk, hogy 
az őszi munkákban a Sándor-
falvi Gépállomás az utolsók 
között van. Ugyanez mond-
ható el a Sövényházi Gépál-
lomásról is (igazgató: Bertha 
Ferenc, főmezőgazdász: Bátki 
János), ahol szintén kevés je-
lét látjuk annak, hogy teljes 
erővel küzdenének az őszi ve-
téstervek sikeres teljesítésé-
ért. 

A Deszki Gépállomás ve-
zetői — legalább is az eddigi 
eredmények azt mutatják — 
csak ígérték, hogy mindent 
megtesznek az őszi vetés si-
keréért. Annak ellenére, 
hogy a megyei mezőgazda-
sági igazgatóság az elmúlt 
vasárnap elrendelte, hogy a 
traktorok dolgozzanak. Új-
szentivánon négy gép. Kü-
bekházán ugyanennyi nem 
dolgozott. Vetró István igaz-
gató elvtársnak és Kovács 
István főmezőgazdásznak 
jobban meg kell követelnie a 
munkafegyelmet a gépállo-
más traktorosaitól. 

A megyei DISZ-bizottság vezetési módszerei 
A megyei párt-végrehajtó-

bizottság beszámolója után 
megkezdődött a vita a beszá-
moló fölött. Elsőnek Török 
István elvtárs emelkedett 
szólásra, aki a DISZ megye-
bizottság vezetési módszerei-
ről beszélt. 

— A DISZ problémái, az 
ifjúság nevelésének problé-
mái abból ls adódnak — mon-
dotta —. hogy a DISZ járási 
és városi bizottságainak ve-
zetési módszere egyoldalú. Az 
elvtársak csak a politikai ne-
veléssel törődnek és a terme-
lésre mozgósítanak. Ez helyes 
is. Azonban nem látják azt, 
hogy az ifjúság nevelésénél 
feltétlen figyelembe kell ven-
ni a sport- és a kultúrmunká-
ban rejlő lehetőségeket. Az 
ifjúság neveléséné! sok ne-
hézség fakad a DISZ szerve-
zeti élet gyengeségéből ls. 
Maguk a Járási szervek sem 
gondolnak arra, hogy a DISZ 
szervezeti életét megerősít-
sék. Ez rányomja a bélyegét 
az oktatásra, a kulturális és 
sportmunkára ls. 

Török István elvtárs fel-
hívta a figyelmet a DISZ 
szervezeti megerősítésére. 
Beszéde további részében az 
ifjúság és a sportmunka kér-
déseivel foglalkozott. 

Török István elvtárs után 
Farkas István elvtárs foly-
tatta a hozzászólások sorát és 
beszámolt azokról a módsze-
rekről, amelyekkel a szegedi 
járásban az ifjúság nevelé-
sét segítik. Hozzászólása sok 
segítséget adott ahhoz, hogy 

ids járásokban és községek-
ben a vezetők szívügyévé 
váljék az ifjúság neveiész. 
Farkas elvtárs után Forgó 
Lászlóné elvtársnő követke-
zett. 

Forgó elvtársnő a DISZ 
káderproblémáira mutatott 
rá. amelyek különösen falun 
okoznak nehézséget 

— Sok helyen nem tekin-
télyes fiatalok a DlSZ-titká-
rok — mondotta Forgóné elv-
társnő. — Az is hiba, hogy 
nem elég hosszú Ideig van-
nak ebben a funkcióban. 
Nagyarányú az áramlás, ez 
nagyon befolyásolja a DISZ-
nél a kollektív vezetés ki-
alakulását. Ilyen körülmé-
nyek között nem is tudhatják 
a kapott segítséget megfele-
lően gyümölcsöztetni. A 
DISZ-t éppen ezért a párt-
ezerveknek tovább kell erő-
síteni káderek átadásával. 

Forgó elvtársnő a továb-
biakban a DISZ, valamint a 
sport és kulturális szervek 
kapcsolatáról beszélt. 

— Ez a kapcsolat — mon-
dotta — ma már nem kutya-
macska barátság, mint a ha-
tározat előtt volt. de még 
most is sok esetben kénysze-
redett, formális. A kulturá-
lis és sportszervek még min-
dig elvonják a falusi fiatalok-
tól azt az anyagi eszközt, ami 
a rendelkezésükre áll. Pedig 
ezek az anyagi eszközök nagy 
segítséget tudnának nyújtani 
a szervezeti élet fellendítésé-
hez A szakszervezet is sokat 
vitázik. hogy a kulturális 
rendezvények bevételét ki-
nek adják. Az ifjúság neve-
lését a pórtbizottságoknak 
alaposan kézbe kell venniök. 

Dénes Leó elvtárs, a követ-
kező hozzászóló, a Szegedi 
Városi Tanács munkájáról 
beszélt; I' ii 

— A Szegedi Városi Ta-
nácsnál igyekszünk megjaví-
tani az ifjúság körében vég-
zett munkát — mondotta Dé-
nes elvtárs. — Az osztályu-
kon és a tanácsvállalatoknál 
az ifjúság nevelésével és tá-
mogatásával kapcsolatban 
munkatervet is készítenek. A 
felelősöket időnként beszá-
moltatjuk arról, hogy milyen 
munkát végeztek. 

— Sajnos ez a tapasztalat 
nem általánosítható — foly-
tatta Dénes elvtárs. Igazga-
tóink, vállalatvezetőink Sze-

geden nem éreznek eléggé 
felelősséget az ifjúság neve-
léséért, legtöbbször csak be-
szélnek arról, hogy bevonják 
az ifjúságot a feladatok vég-
zésébe. azonban ez csak be-
széd marad. 

Az e r e d m é n y e k 
n e m l e b e c s ü l e n d ő k 

Forgó István elvtárs az if-
júság eredményeire hívta fel 
a figyelmet hozzászólásában. 

— Bár a DISZ munkájá-
ban. az ifjúság nevelését il-
letően vannak hibák, mégis 
az ifjúság eredményei nem 
lebecsülendők. Aki ezeket az 
eredményeket nem látja, be-
hunyt szemmel jár. A makói 
járásban például ha a DISZ-
nek állandó komoly feladatot 
adunk és a feladat végrehaj-
tását segítjük, ellenőrizzük, 
az eredmény sohasem marad 
el. Erre beszédes példa volta 
békekölcsön-jegyzés, amikor 
komoly eredményeket értek 
cl a fiatalok. Az ambrózfalvi 
DISZ-szervezetet különösen 
dicséret illeti Jó munkájá-
ért, 

A megyei DISZ-bizottság 
részéről Simon Sándor elv-
társ szólalt fel. aki a többi 
között a tagkönyvcserével és 
a tagdíjfizetéssel foglalkozott. 

— A tagkönyvcserével kap-
csolatosan a szervezeti veze-

! tés megjavítása a legfonto-
sabb feladatunk — mondotta 
Simon elvtárs. — A jövő hó-
napban vezetőségi beszámo-
lók, taggyűlések lesznek, 
amelyeknek egyik célja a ve-
zetőségek kiegészítése, vagy 
újjáválasztása. Jelenleg sok 
helyen nem megfelelők a ve-
zetők; megfelelő vezetők nél-
kül pedig olyan nagy mun-
kát, mint a tagkönyvcsere 
lehetetlen elvégezni. Nagyon 
időszerű kérdés, hogy ez al-
kalommal a pártszervezetek-
ből fiatal kommunistákat 
küldjenek a DlSZ-szerveze-
tekbe, hogy a vezetés megfe-
lelőbbé váljék. Hasznos lenne 
korosítani is a DlSZ-vezető-

ségeket, nagyon sok a 18—19 
éves DISZ-titkár. 

A tagdíjfizetésről szólva 
megállapíthatjuk — folytatta 
Simon elvtárs —, hogy szé-
gyenletes ez az állapot s ez-
ért én is érzem a felelősséget. 
Hiba. hogy ezt a munkát ed-
dig csak a gazdaságvezetők 
feladatának tartottuk. Min-
den DISZ-vezetőnek érezni 
kell ezért a felelősséget. 

Nynjffton a párt 
l ő b b s e g í t s é g e t 

A megyei párt-végrehajtó-
bizottság ülése Lövő Ferenc 
elvtárs zárszavával és ha-
tározathozatallal ért véget. 
Lövő elvtárs zárszavában ki-
jelentette: 

— Török és Forgó elvtár-
sak hozzászólásaikban helye-
sen bírálták a DISZ-t egyes 
kérdésekben. Ez azonban 
nem elegendő. Ugyanis, ha 
baj van például a sportnál, 
elsősorban arról van szó, 
hogy mi nem változtattunk a 
helyzeten. Tény az, hogy a 
megyei párt-végrehajtóbizotl-
ság részéről nem adtunk ele-
gendő ilyen irányú segítsé-
get. Végezze tehát a DISZ 
azt, ami az 6 feladata, de fel-
tétlenül látni kell azt is, 
hogy amit csak a párt tud 
megoldani, azt nekünk kell 
elvégezni, mert különben a 
határozatot nem tudjuk vég-
rehajtani. A határozatból kö-
vetkezően ez új feladat és 
idő ís kell ahhoz, hogy azt 
helyesen megvalósítsuk. 

Lövő elvtárs zárszavában 
még rámutatott, hogy nem-
csak a DISZ-tagsággal kell 
foglalkozni, hanem az egész 
ifjúság nevelésének a kérdé-
seit kell megoldanunk. Rá-
mutatott még arra is, hogv a 
szakszervezet ifjúsági mun-
kájánál nem csupán anyagi 
juttatásokról van szó. A 
szakszervezetnél nem forint-
tal kell mérni az ifjúság tá-
mogatását, hanem emellett 
sok irányú konkrét segítsé-
get kell nyújtani a fiatalok-
nak. 

Kedden lesz a szegedi békeaktívák 
őszi találkozója 

Október 25-én, kedden este fél 6-kor a Dugonics tér 
12. szám alatti egyetemi és főiskolai diákklubban tartják 
meg a szegedi békeaktívák őszi találkozóját. A béketa-
lálkozón Porzsolt József budapesti egyetemi tanár tart 
előadást az aktuális nemzetközi kérdésekről 

Ma kezdődik a sorsolás 
A Második Békekölcsön 

hetedik sorsolása Veszprém-
ben csütörtökön délután négy 
órakor ünnepélyesen kezdő-
dik és este hét órakor ér vé-
get. Pénteken és szombaton 
ugyancsak ebben az időben 

I húzzák a nyerőkötvények 
számát. Az utolsó napon, ok-
tóber 23-án, vasárnap reggel 
tíztől 12 óráig bonyolítják 
le a húzást. 

A négy nap alatt 233.200 
egész kötvény számát húz-
zák ki, 71,120.800 forint nye-
reménnyel és törlesztéssel. 

A nyereménnyel és törlesz-
téssel kihúzott kötvények 
beváltását a végleges nyere-
ményjegyzék megjelenése 
után, október 25-től kezdik 
meg az OTP fiókjaiban s a 
postahivatalokban. 

Honvédek segítsége a kukoricatörésben 
a kübekházi Sarló Kalapács TSZ-nek 

Vasárnap honvédek segí-
tettek a kübekházi Sarló-Ka-
lapács TSZ-nek a betakarí-
tási munkálatok időbeni el-
végzésében. A honvédek több 
mint 150-en voltak. Vasárnap 
a kora reggeli órákban gép-
kocsin indultak Kübekházá-
ra. A tsz dolgozói lelkes fo-
gadtatásban részesítették a 
vendégeket. Megmutatták a 
gazdaságot és az állattenyész-
tő brigádok eddig elért ered-
ményeit. Ezután vidám nóta-
szóval indultak a kukorica-
földekre. Honvédeink brigá-
dokra oszolva kezdték meg a 
kukoricatörést, a szárvágást, 
a kötözést és P kúprakást. 

Késő délutánig mintegy 20— 
23 holdon Végezték el a be-
takarítást. A lelkes iramban 
dolgozó brigádok átlagtelje-
sítménye 350 mázsa csöves 
tengeri volt. 

A betakarítási munkákban 
komoly részt vállalt magára 
Négyesi László honvéd. A 
kévék gyors, ügyes kötésé-
ben Csobán János és Balog 
István honvédek tűntek ki. 
Dicséretre való munkát vég-
zett Pecek Gyula honvéd, aki 
nagy hozzáértéssel és fárad-
hatatlan szorgalommal a ké-
vék kúpba való rakásával 
vívta ki a tsz-tagok elismeré-
sét; 

„ H a s z n á l t 
f é n y k é p e z ő g é p - v á s á r " 

lesz Szegeden 
Budapesten nagy sikere volt 

az elmúlt hónapban megrende-
zett használt fényképezőgép 
vásárnak. A lakosság kérésére 
itt, Szegeden október 20-tól 
november 3-ig ilyen vásárt 
rendez az OFOTÉRT Vállalat 
vezetősége. A Sztálin körút 
42. szám alatti boltban lesz a 
vásár, ahol több száz használt 
fényképezőgép kerül árusítás-
ra, a legolcsóbb „Box" láda-
géptől kezdve a legdrágább 
„Leica"-ig. Az amatőrfényké-
pészeknek itt módjukban áll 
a nekik legmegfelelőbbet olcsó 
áron megszerezni. ,i 

R e s t a u r á l j a k a s z e g e d i 
Nemzeti Sz ínházat 

Szegeden, a Sztálin sétány 
házait már a múlt esztendő-
ben tatarozták. 

Az épületsor legszebb, leg-
kiemelkedőbb alkotásának, a 
Nemzeti Színháznak a res-
taurálására most került sor. 
Az épület belső tatarozására 
már több százezer forintot 
fordítottak az elmúlt évek 
során. Most a külső restaurá-
lást kezdték meg 640.000 fo-
rintos költséggel. A bejárat 
fölé Tépai Antal szobrász-
művésznek, a híres szegedi 
Lenin—Sztálin-szobor alkotó-
jának, Erkel és Katona szob-
ra kerül, 

Gyenge eredményeket mutat 
megyénkben a határszemle 


